
Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. április 5-én, csütörtökön 18.00 
órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
40/2012. (IV.05.) számú határozat: Jegyző felhatalmazása három árajánlat bekérésre a konyha  

      ellenőrzése kapcsán. 
 
 
Zárt ülés keretében 
41/2012. (IV.05.) számú határozat: Polgármesteri Hivatal pénzügyi előadói státusz 6 órás munkaidőre  

      történő csökkentése. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2

Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. április 5-én, csütörtökön 18.00 
órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
    

Matyó Anikó   jegyző 
 
Igazoltan távol van: Bolvári Attila   képviselő 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
6 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Csonka Ferencné képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontot.  
Kérte a képviselőket, hogy döntsenek zárt testületi ülés tartásáról, melyen személyi kérdéseket 
szeretne tárgyalni. 
 
A Képviselő-testület a zárt ülés megtartásához 6 igen szavazattal hozzájárult. 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontra tett javaslatot egyhangú 
6 igen szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirend: 
 
1./ Jelentés Vácrátót Község Önkormányzatának fenntartásába tartozó főzőkonyha működéséről, 
valamint a közétkeztetés jelenlegi helyzetéről szakmai, gazdaságossági szempontok alapján. 
 
1./ Napirend: 
 
Tárgya: Jelentés Vácrátót Község Önkormányzatának fenntartásába tartozó főzőkonyha 
működéséről, valamint a közétkeztetés jelenlegi helyzetéről szakmai, gazdaságossági szempontok 
alapján. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi és Szociális Bizottság 
egyaránt tárgyalta ezt a napirendi pontot. Felkérte Csonka Ferencné PEB elnököt a tájékoztatásra. 
 
Csonka Ferencné képviselő, mint a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és Szociális 
Bizottság együttes ülésen tárgyalta meg a 2012. évi költségvetést, valamint megismerték a Zóna Kft. 
által készített konyháról szóló jelentést is. A bizottság megállapította, hogy a 2012. évi költségvetés 19 
millió Ft-os hiánnyal lett tervezve, ezért mindent meg kell tennie a hiány csökkentése érdekében. A 
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konyha vonatkozásában a hiány 2011. évben 7,4 millió Ft volt, míg 2012. évben kb. 9 millió Ft. A 
bizottságok a számok ismeretében indítványozták a konyha ellenőrzését, mivel itt volt a legnagyobb a 
hiány összege. A Zóna Kft. által benyújtott jelentést a bizottságok megismerték, azonban azt nem 
fogadták el, új szakvélemény bekérése mellett döntöttek, és ezt javasolják a testületnek is.  
 
Wildmann Erika képviselő, mint a Szociális Bizottság elnöke kijelentette, hogy egyhangú szavazással 
döntöttek úgy a bizottságok, hogy új szakértőt rendelnek ki a konyha ismételt ellenőrzésére.  
 
Garamszegi Géza polgármester szeretne a jelentéshez hozzáfűzni egy-két dolgot. Egyeztetett az 
Önkormányzat jogi képviselőjével, aki nem javasolta új szakvélemény kérését, ugyanis az előző 
szakvéleményt senki sem vitatta a bizottságok közül. Javasolta, hogy kérjenek a Zóna Kft-től 
pontosítást a jelentéssel kapcsolatban, az esetlegesen felmerülő kérdésekre adjanak választ. Ezen kívül 
számadatokkal is készült a testületi ülésre. A bizottsági ülésen nem került említésre, de 2011. 
december 08-án már felvetődött a konyha ellenőrzésének a kérdése, mely téma a költségvetés kapcsán 
került ismét terítékre. 2012. február hónapban 3 cégtől kértek be ajánlatot, ezek a következők: Sodexo 
Kft., Ever-Food Kft. és a Junior Vendéglátó Zrt.. Mind a három cég közétkeztetéssel foglalkozik, de 
tudomása szerint az egyik bizottsági ülésen az ellenőrzés korábban is felvetődött. A bizottság kérte fel 
őt még korábban, hogy kérjen be árajánlatokat a közétkeztetés kapcsán. Amennyiben a testület 
szeretné, úgy lehetséges még több ajánlatot bekérni. A bekért ajánlat közül az egyik cég készített is 
egy tanulmányt, mely kimutatta, hogy kb. 10 millió Ft lenne a bevétel-kiadás különbözet a konyhán. 
Időközben megtudta azt is, hogy az óvónőknek, dajkáknak nem kötelező étkezni. 
Ismertette a cégek által adott árajánlatban leírtakat.  

Önkormányzat térítési díja Cégek által adott ajánlati ár 
390 Ft a dolgozók étkeztetése 550 Ft a dolgozók étkeztetése 
400 Ft az óvodás gyermekek étkeztetése 477 Ft az óvodás gyermekek étkeztetése 
410 Ft az iskolás gyermekek étkeztetése 550 Ft az iskolás gyermekek étkeztetése 
545 Ft az iskolai dolgozók 3x-i étkeztetése (9 fő) 550 Ft az iskolai dolgozók 3x-i étkeztetése (9 fő) 
300 Ft a szociális étkeztetés 580 Ft a szociális étkeztetés 
580 Ft a vendég étkeztetés 580 Ft a vendég étkeztetés 
Számításai szerint az Önkormányzatnak 4.375.000,-Ft-ot kellene hozzátennie az étkeztetéshez, de 
mivel a dolgozók nem kötelezhetők az étkeztetésre, így az összeg csökken 444.000,-Ft-tal. Ha ebből 
levonjuk az iskolai 9 fő étkező díját, mely 8100,-Ft, akkor a 4.375.000,-Ft az 456.000,-Ft-tal 
csökkenne. Ha tálaló konyha lenne, akkor az alkalmazotti létszám 2 főre csökkenhetne, de lehetséges, 
hogy elegendő lenne a 6 órás foglalkoztatás is. A cég 50.000,-Ft/hó bérleti díjat fizetne az 
Önkormányzatnak a konyha használatáért, így a kiadás összesen 5 millió Ft lenne. Az előzőekben 
elmondottakat gondolatébresztőnek szánta és azért számolta ki. Javasolta, hogy fontolják meg az 
elhangozottakat. Kizárólag az tud ilyen jellegű számításokat végezni, aki ismeri a belső adatokat, 
kívülálló ilyen jellegű számításokat nem tud végezni. Kérte a testületet, hogy döntsék el, hogy új 
cégtől kérnek-e be ajánlatokat a vizsgálat elvégzésére, vagy a Zóna Kft-nek tesznek fel újabb 
kérdéseket a pontosítás miatt. A mai ülésen kizárólag erről kell a testületnek döntenie. Kéri a 
javaslatokat.  
 
Csonka Ferencné képviselő kijavította a polgármester urat, ugyanis nem az ajánlat bekérése volt az 
első lépés. Az első lépés volt a bizottság ellenőrzése 2012. február 27-én, amikor is elhatározták, hogy 
szakértőt kérnek fel a vizsgálat lefolytatására. Nem testületi ülésen kérték fel a polgármester urat az 
ellenőrzés elkészítésére, hanem a bizottság által tartott ellenőrzésen február 27-én. 
 
Wildmann Erika képviselő véleménye szerint nagyon fontos a gyermekek étkeztetése, itt már a 
szociális háttér is előtérbe kerül. Jó lenne, ha új szakvéleményt kérne be a testület, melyben többféle 
alternatíva kerülne felvázolásra a konyha további működésével kapcsolatban. Így a testület 
könnyebben tudna dönteni. Egy lehetőség lenne a konyha bezárása és kiadása üzemeltetésre. Hiába 
kérnénk fel a Zóna Kft. kollégáit a vélemény kiegészítésére, tőle nem tudna a testület mit kérdeni, 
ezért javasolta újabb szakértő bevonását. A testületnek mindenképpen a gyermekek érdekét kell 
figyelembe vennie, ugyanis egy közétkeztetést végző céget ez nem fog érdekelni, ugyanis ők profit 
orientáltak. Utánajárt és megtudta, hogy korábban Verőcén és Vácdukán is kiadták a konyhát egy 
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közétkeztetést végző cégnek, de már ők is megbánták a döntést, mivel nagyon sok a panasz az étel 
minőségével kapcsolatban. Az előzőekben elmondottak miatt is javasolta új szakértő felkérését és az 
ellenőrzés elvégzését.  Jó lenne, ha alternatívákat adna a konyha működésével kapcsolatban az új 
ellenőrzést végző cég, vagy szakértő.  
 
Papp István alpolgármester elmondta, hogy a vacratot.info oldalon látta, hogy van egy vácrátóti lakos, 
aki ingyen és bérmentve felajánlja segítségét a konyhai ellenőrzés kapcsán. Esetleg őt is meg lehetne 
kérni az átvizsgálásra. Egy teljes átvizsgálásra lenne szükség, ami a probléma gyökerét keresi meg, 
hogy miért állnak így a dolgok, ahogyan állnak. El kell fogadni a vácrátóti szakértő segítségét, főleg 
azért, mert ingyen elvégezné a vizsgálatot. Kizárólag a számok alapján nem fog tudni dönteni a 
testület.  
Megkérte Kalotay Balázs urat, hogy kizárólag az igazságot írják le a honlapjukon, ne mondják azt, 
hogy a testület meghátrált a döntés elől, ugyanis a kérdésben bizottsági ülést tartottak. A kritikát 
természetesen elfogadják, de még egyszer kéri, hogy kizárólag a valóságról tájékoztassák a lakosokat. 
A falunak ebben a nehéz helyzetben össze kellene fognia, lehetséges, hogy megszűnik a Hivatal is és 
valamelyik másik településhez kell Vácrátótnak csatlakoznia. Ebben az esetben nem lesz ügyintézés 
helyben, hanem el kell menni egy másik településre, akihez éppen csatlakozunk. A Fidesz részéről a 
nemzeti ünnepen sem jelent meg senki, holott segítő jobbot nyújtottak a Képviselő-testület felé. 
Megkér mindenkit, hogy ne uszítsák a lakosokat, próbáljanak meg összefogni és a településért tenni.  
 
Monori Szilárd képviselő megjegyezte, hogy egy közétkeztetéssel foglalkozó cég profitorientált, őket 
nem érdekli más, csak az, hogy nyereséget termeljenek.  
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a gyermekek étkezési díját az első nap, mikor 
megbetegszik még ki kell fizetnie a szülőnek. A gyermekek létszámát pedig minden nap 9 óráig le kell 
jelenteni a konyha felé, hogy tudják a napi létszámot. A szülők nem biztos, hogy örülnek ennek a 
dolognak, de ez a kezdetektől fogva így működik.  
 
Monori Szilárd képviselő javasolta új szakértő felkérést az ellenőrzés elvégzésére, ugyanis egy 
közétkeztetést végző cég véleménye szerint nem tud objektíven jelentést készíteni.  
 
Csonka Ferencné képviselő egyetért azzal, hogy ez közétkeztetést végző cég profitorientált, azonban 
az Önkormányzat sem engedheti meg magának azt, hogy naponta 180 adag ételt főznek, a befizető 
pedig 140-150 fő. Nem érti, hogy miért kell az Önkormányzatnak plusz 30 főre megfőznie az ételt, 
holott nincs is annyi gyermek az iskolában és az óvodában. Az óvodavezető megmutatta és adott neki 
egy olyan listát, melyen tájékoztatják az élelmezésvezetőt az aznapi gyermeklétszámról. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy az Önkormányzat nem lehet Róbert bácsi ingyen 
konyhája, valamint Máltai Szeretetszolgálat sem. A testületnek oda kell figyelmi a konyhai dolgokra, 
mivel bármikor elszámoltathatják majd őket a későbbiekben. Ő személy szerint elmerült ebben a 
témában, azért is, mert két unokáját is érinti a gyengébb minőségű étlap és étel. Előfordult olyan, hogy 
a számítógépes program szerint 150.000 Ft-ot lehetett volna rákölteni a heti ételre, de ezzel szemben 
220.000,-Ft lett kivételezve. Tehát ebből is látszik, hogy 70.000,-Ft a különbözet. Nem érti, hogy miért 
kell a szociálisan hátrányos helyzetű gyermekeknek több ételt adni, ezt az Önkormányzat nem 
engedheti meg magának. Nem engedhető meg a repeta, mivel az Önkormányzat anyagi helyzete ezt 
nem teszi lehetővé. Ha azonban a moslékba megy a megmaradt étel, az szintén elég nagy baj. A 
70.000,-Ft-os különbözetet nem lehet megmagyarázni, márpedig ezért az Önkormányzatot fogják 
elővenni. Lehet itt jótékonykodni, de ebből a pénzből, ami az ételre van költve, lehetett volna jobb 
minőségű ételt is adni a gyerekeknek. Ha úgy dönt a testület, hogy kérjenek be másik szakvéleményt, 
akkor áll elébe. Közpénzből ugyanis bármit lehet kérni. Nem támogatja azt a javaslatot, hogy Juhász 
József vácrátóti lakos ellenőrizze a konyha működését.  
 
Csonka Ferencné képviselő szerint így bárki ellenőrzést folytathat a konyhán, még akár úgy is, hogy 
nincs hozzá jogosultsága! 
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Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint ha Juhász József szakértő lenne, akkor nyugodtan 
ellenőrizhetné a konyhát. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy az anyagok bárkinek kiadhatóak? 
 
Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy amennyiben a testület megbízza Juhász Józsefet az 
ellenőrzéssel, úgy az anyag kiadható neki. 
 
Garamszegi Géza polgármester tudomása szerint Juhász Józsefnek cukrász végzettsége van. A cukrász 
ugyanolyan, mintha szakács lenne? 
 
Monori Szilárd képviselő közölte, hogy a két szakma teljesen más. 
 
Garamszegi Géza polgármester egy alternatív javaslatot szeretne ismertetni. Megkapta az OÉTI 
elérhetőségét, ahol az étlapot tudják véleményezni. Esetleg ilyen jellegű szakértői véleményt is be 
lehetne kérni a konyhával kapcsolatban. Személy szerint nem javasolja új szakértő bevonását, mivel az 
előző jelentés is elegendő. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint az OÉTI csak az étlapra adna véleményt, de ez nem elegendő, mivel 
az egész konyha működésének ellenőrzését kellene elvégeztetni. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint a helyi konyha már a HACCP rendszernek sem felel meg. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy ha átfogó ellenőrzést kérnek majd a konyhára, úgy 
olyan hiányosságokat tárnak majd fel, ami az egész működésre kihat.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint az bumeráng effektus lenne. Ha a testület mindenáron szeretné, 
akkor több cégtől is be lehetne kérni ajánlatot az étkeztetésre vonatkozóan és a számok alapján 
eldöntik majd, hogy melyiket válasszák. Megkérdezte a jelenlévőktől, hogy ki az, aki étkezik a 
konyhán? 
 
A jelenlévő vendégek közölték, hogy a gyermekeik étkeznek a konyhán, ők személy szerint nem! 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy készítsenek felmérést a szülők körében a konyhai étel 
minőségével kapcsolatban.  
 
Papp István alpolgármester jó ötletnek tartotta a felmérés, így tisztában lenne a testület azzal, hogy az 
óvodai és iskolai gyermekek és szüleik meg vannak-e elégedve a konyha működésével és az ételek 
minőségével.  
 
Garamszegi Géza polgármester nem érti, hogy azokon a településeken, ahol nincsenek megelégedve a 
konyhai étel minőségével, miért nem kérnek ÁNTSZ ellenőrzést. Ha itt ilyen eset előfordulna, akkor ő 
biztosan ellenőrzést végeztetne a konyhán. Megkérdezte Monori Szilárd képviselőt, akinek étterme 
van, hogy mit szólna ő ahhoz, ha a pincérek, mert szimpatikus nekik a vendég 30 %-kal több ételt 
szolgálnának fel? Biztosan nem örülne a tulajdonos, ha ilyen jellegű dolgot tapasztalna. 
 
Monori Szilárd képviselő kijelentette, hogy az ÁNTSZ az ételek minőségét nem vizsgálja, kizárólag a 
konyhai felszerelést és eszközöket.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy ki vizsgálja az étel minőségét, ha erre az ÁNTSZ 
nem jogosult? 
 
Monori Szilárd képviselő válaszolva a kérdésre elmondta, hogy az étel minőségét a Fogyasztóvédelmi 
Hatóságnak van joga ellenőrizni. 
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Garamszegi Géza polgármester szerint akkor esetleg a Fogyasztóvédelmi Hatóságot is ki lehetne hívni, 
hogy végezzen étel ellenőrzést a konyhán.  
 
Wildmann Erika képviselő kijelentette, hogy azért, mert ő étkezik a konyhán, nem jelenti azt, hogy 
szubjektív lenne a véleménye. Ez ettől független dolog. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy utánajárt annak, hogy Őrbottyánban dagasztanak is a 
konyhán, ezért a szülők meg vannak elégedve az étellel. A vácrátóti konyha esetében az nem 
mondható el, hogy sütnek, akár az egész évet meg lehetne vizsgálni, hogy mikor sütnek a konyhán 
süteményt.  
 
Monori Szilárd képviselő megjegyezte, hogy amennyiben nem kap egy kicsivel több ételt a gyermek 
akkor félő, hogy a szülő segélyt fog kérni az Önkormányzattól, mivel nem tud ételt biztosítani a 
gyermekének.  
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy minden gyermeknek meg kell kapnia a szükséges kalória 
mennyiséget. Lehet, hogy az egyik gyereknek több az igénye, a másiknak azonban lehetséges, hogy 
kevesebb. Minden gyermek más és más, ezzel nem tudnak mit tenni. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte Monori Szilárd képviselőt, hogy amennyiben a vendég 
éhes marad, holott megkapta az adagját, és kéri, hogy vigyenek ki még neki ételt, akkor ki fogják őt 
szolgálni úgy, hogy nem kell érte plusz pénzt fizetnie?   
 
Monori Szilárd képviselő közölte, hogy természetesen nem adnának plusz ételt, mivel ő vállalkozó és 
profit orientált. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy lehet, hogy egyes gyermekek degeszre eszik 
magukat, de az már senkit sem érdekel, hogy az Önkormányzat miből fizeti ki a közüzemi számlákat.  
 
Horváth Mátyás képviselő hozzátette, hogy a vezető óvónőtől azt az információt kapta, hogy a 
gyermekek hétfőn mindig sokkal többet esznek, mert a hétvégén kiéheznek otthon. Ez igenis azt 
mutatja, hogy szükség van a helyi konyhára. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nem minden gyermek eszik többet hétfőn. Még 
szerencse, hogy nincs nálunk olyan helyzet, mint Borsodban. 
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy mennyiért készítette el a Zóna Kft. a szakérői jelentést? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a jelentést 100.000,-Ft+ÁFA összegért készítette el a 
Zóna Kft. 
 
Monori Szilárd képviselő véleménye szerint egész napos vizsgálatot kellene folytatni a konyhán, végig 
kellene kísérni a folyamatokat. A szakértőnek javaslatot kellene tennie a spórolási lehetőségekre és 
alternatívákat kellene ajánlania a további lépések megtételéhez. 
 
Garamszegi Géza polgármester emlékei szerint régen 1 szakácsnő és 1 segítő volt a konyhán, a dajkák 
pedig besegítettek a főzésbe. Most már más világot élünk, nem így működnek a dolgok. Egyetértett az 
új szakértő felkérésével. Javasolta, hogy bízzák meg a jegyzőnőt a szakértő felkutatásával. 
 
Horváth Mátyás képviselő szerint a testületnek kell majd eldöntenie, hogy kivel végeztessenek 
vizsgálatot. Mindenképpen a testület döntsön a szakértő személyét illetően. A jegyzőnő kérjen be 
három ajánlatot, a testület pedig döntse el, hogy mely szakértőt bízza meg a vizsgálat elkészítésével. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint el kell dönteni azt is, hogy elfogadják-e Juhász József vácrátóti 
lakos segítségét vagy sem. 
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Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint egy cukrász ne végezzen vizsgálatot a helyi 
konyhán, ezt nevetségesnek tartja! 
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy csak azért, mert ingyen felajánlotta a segítését, még nem kell 
megbízni őt a vizsgálattal. Mindenképpen vizsgálni kell a jogosultságát annak, akit a testület felkér a 
szakértői vizsgálat elvégzésére. 
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy a jegyzőnő hívja be Juhász Józsefet a hivatalba és kérdezze 
meg, hogy van-e jogosultsága a vizsgálat lefolytatására. 
 
Csonka Ferencné képviselő nem értett egyet azzal, hogy Juhász Józsefet bízzák meg a szakértői 
vélemény elkészítésével, mivel ő nem szakember. Nem nézhet be bárki a hivatalos anyagokba. 
 
Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy kizárólag akkor fogadja el a határozatot, ha Juhász 
József vácrátóti lakost is meghallgatja a jegyzőnő és megkérdezi, hogy van-e jogosultsága ilyen 
jellegű szakértésre. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel további észrevétel nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
40/2012. (IV. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Matyó Anikó jegyzőt, hogy 3 
árajánlatot kérjen be szakemberektől a konyhai ellenőrzés elvégzésére. A beérkezett árajánlatokból 
majd a testületi választja ki azt a céget, akit megbíznak a konyha átfogó ellenőrzésével. 
 
 Határidő: folyamatos    Felelős:  jegyző 
 
Pappné Spiegelhalter Julianna lakos javasolta a testületnek, hogy ne kizárólag szaktanácsadást 
kérjenek, hanem szakértőt bízzanak meg a vizsgálat elvégzésével, mivel csak ő fog tudni javaslatot 
tenni a további szükséges intézkedések megtétele kapcsán. A szaktanácsadó csak a vizsgálatot 
folytatja le, de javaslatot a jövőre nézve nem fog tudni adni. 
 
A Képviselő-testület tagjai megköszönték Pappné Spiegelhalter Julianna javaslatát. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 

Kme. 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
   polgármester                               jegyző 

 
 

Csonka Ferencné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


